
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE  

 
Registratienummer : 

(In te vullen door de raadsgriffie) 

 

 

Datum: 23-03-2018 

 

Aan de voorzitter van de raad. 

 

Steller(s) van de vragen: 

Juval Pat El (VVD) 

Onderwerp: Kaalslag Sterrenpark Lansingerland 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

De VVD constateert dat er in de afgelopen weken in het sterrenpark een kaalslag plaats heeft 

gevonden en vele bomen zijn omgekapt.  

Het gevolg hiervan is dat:  

- Het groene karakter van de sterrenpark flink schade heeft opgelopen (zie toelichting met 

foto voorheen / huidige situatie). 

- Bewoners geconfronteerd dat hun huis vanaf de looppaden inkijk in hun huis hebben 

zonder dat ze hiervoor vooraf geïnformeerd zijn door de gemeente . 

 

De VVD fractie heeft de volgende vragen: 

 

1 Waarom zijn de bomen omgekapt in het Sterrenpark ? 

2 Deelt het college de mening van de VVD dat het massaal kappen van bomen in de sterrenpark 

niet past in het kader wat de raad heeft gesteld voor het verbeteren van de kwaliteit van de 

buitenruimte en groenvoorziening?  

3 Zo nee waarom niet.  

4 Zo ja welke acties gaat u ondernemen om het sterrenpark weer om het juiste kwaliteitsniveau 

te brengen. 

5 worden er nieuwe bomen gepland in het sterrenpark? 

6 Deelt het college de mening van de VVD dat de bewoners niet onverwachts geconfronteerd 

mogen worden met  het kappen van bomen zodat zij plotseling worden geconfronteerd met 

inkijk  in hun woningen. 

7 Zo nee waarom niet ? 

8 Zo ja wat gaat het college doen om de bewoners actief te informeren over de plannen voor 

(her) beplanting? 

 

 

 

* Aangegeven wat van toepassing is. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Indien nodig 

Toelichting: 

 

Het sterrenpark in Berkel (Mercuriusstraat/Marshof). Stond altijd bekend om zijn groene 

karakter, zie onderstaande foto. Echter door massale bomenkap is daar weinig van over en 

worden bewoners plotseling geconfronteerd met inkijk in de woningen, met name aan de 

Mercuriusstraat. Dit was de situatie voor de kap van de bomen: 

 

 

Nieuwe situatie: Vanaf het voetpad Sterrenpark: Bewoners die papier tegen de ruiten plakken 

om plotselinge inkijk te voorkomen. De overblijfselen van de gekapte bomen zijn goed te zien. 

 

 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Alleen al aan de zijde van de Marshof zijn 20 bomen gekapt (de resten zijn nog goed te zien), 

huizen staan plotseling in het zicht. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Voorbeelden van gebieden die voorheen vol stond met bomen en groen en nu een rommelig en 

vrij kale vlakte zijn geworden door het kappen van de bomen: 

 
 

 

 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ondertekening en naam, 

 

Juval Pat El, VVD 

 

 

 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  

de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  

(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 

 


